
NEDRE HEER VEL 
Innkalling til årsmøte 2.9.2021 kl 19.00 på Heer Grendehus 
MED REFERAT 
Dagsorden: 

1. Valg av møteleder, referent og 2 representanter til å skrive under protokoll 
Møteleder: Jan-Erik Ørnelund 
Referent: Wenche Skau 
Signering av Protokoll: Raymond Finstad og Klaus Rødahl 

2. Godkjenning av innkallingen 
Innkalling er godkjent 

3. Godkjenning av dagsorden 
Dagsorden er godkjent 

4. Årsmelding 2020 
Årsmelding er godkjent 

5. Regnskap, budsjett (vedlagt) 
Regnskap og budsjett er godkjent 
Velavgift: Dette er ikke frivillig – Alle MÅ betale denne. Det mangler fortsatt 
noen – disse blir snart sendt til inkasso, med de gebyrer det medfører. 

6. Valg (styre og valgkomite) 
Forslag fra valgkomiteen – alle ble enstemmig valgt (12 av 12) 
Leder – Ottar Hellenes, valgt 

  Styremedlem- Stig Andre Kristiansen, valgt 
  Styremedlem- Wenche Skjennald Skau, gjenvalg 
  Styremedlem Kjersti Ørgersen, gjenvalg 
  
Valgkomiteen – Stine Raumli 

7. Orientering om Heer Antennelag. (regnskap vedlagt). Forslag til endring i 
vedtekter (se nedenfor) 
Forslag til endring i vedtekt ble enstemmig vedtatt (12 av 12) 

8. Grønt komité/-gruppe, reetablere? 
Vi har fått ny Grønt komité: 
Stine Raumli, Ragnhild Sodeland, Klaus Rødahl, Håvard Berstad Normark, og 
Jan-Erik Ørnelund. 
Her kom det også opp mange gode ideer til hva gruppen kan jobbe med: 
arrangere dugnad, stirydding, grusing, trefelling, søke midler til 
istandsetting/utvikling av fellesarealer, samarbeide med Åsgård brl, kontakt 
med kommunene vedr. kvistgropa og hva kommunene kan bidra med, 
dumping av avfall, spredning av fremmedarter i naturen mm. 

9. Orientering om diverse «problemer» - rotter, foring av dyr, hundelort, kjøring 
over fartsgrense. 

• Minner om at alle hundeeiere må plukke opp etter hundene sine. 
• Mange kjører for fort! Dette gjelder både stikkveiene og «hovedveiene» 

- Kjør forsiktig! Vær oppmerksom! 
• Styret har mottatt flere henvendelser vedr mating av fugler og de 

problemene dette medfører: store flokker av fugler, avføring fra fugler 
og spredning av mat som igjen fører til mus og rotteangrep. Noen 



beboere har måttet tilkalle skadedyrfirma for å bli kvitt rotter og mus. 
Kommunelegen oppfordrer også til å ikke mate. 
Styret ber om at mating av fugler opphører. Evt. mating av småfugler 
om vinteren må skje slik at større fugler og rotter/mus ikke får tilgang til 
maten. 

 

10. Innmeldte saker fra beboere 
Ingen 

11. Faglig orientering om vann- og kloakk anleggene på Heer (se nedenfor) 
Haktor Slåke som skulle holde orienteringen kunne dessverre ikke møte. Vi 
håper det kan være mulig å få til en skriftlig orientering – denne vil da bli 
publisert. 

 
 

4. Årsmelding 2020: 

Styret har i 2020 bestått av styreleder Jan-Erik Ørnelund Nilsen, kasserer Øystein 
Wiik og styremedlemmene Kjersti Ørgersen og Wenche Skau. De to første er på valg 
2021. Magne Helander har vært representant for NHV i Heer Antennelags styre. 
Styret har hatt 3 styremøter, og har arrangert 1 dugnadsdag våren 2021 der det ble 
ryddet, kjørt bort store mengder kvist og avfall samt samlet inn kabler fra GET- 
anlegget. Det skulle vært årsmøte i mars 2021, men styret valgte å utsette dette i 
påvente at det skulle bli mulig å gjennomføre et fysisk årsmøte. Styret har i løpet av 
året hatt en del forespørsler om manglende opprydding av kabler etc fra Heer 
Antennelags tidligere anlegg. Det er Heer Antennelag som har ansvar for slik 
opprydding, og henvendelser er derfor videreformidlet dit. 

 
 

6. Valg 

Valg av styre 

Styreleder Jan-Erik Ørnelund og Øystein Wiik er på valg. 

Valgkomiteen har bestått av: 

Bjørg Narum og Ole Jørgen Nymoen 

Valgkomiteens innstilling blir lagt fram på årsmøtet. 

 
Valg av valgkomite 

 
 

7. Orientering om Heer Antennelag 

Styret opplever at det ikke har nødvendig informasjon og dialog med Heer 
Antennelag med bakgrunn i den måten vi er representert i HAL sitt styre på. Vi har en 
representant som er valgt av årsmøtet og som ikke har noen formell tilknytning til 
eller informasjonsplikt overfor styret (se vedtekt § 3). 



«§ 3 Styret 
Velet skal ha et styre bestående av leder og tre styremedlemmer. Styret velger kasserer og 
sekretær blant styremedlemmene. 
Funksjonstiden for hvert styremedlem er to år. Styrets leder har dobbeltstemme ved stemmelikhet 
på styremøter og årsmøte. Årsmøtet velger en representant til Heer Antennelag SA sitt styre blant 
velets medlemmer» 

Styret ønsker å endre dette til: 

«Styret velger en av styremedlemmene som representant til Heer Antennelag.» 

Vi mener dette vil gi oss bedre dialog og bedre muligheter for formidling av 
informasjon fra HAL til medlemmene i NHV. 

11. Faglig orientering om kloakkanleggene i Nedre Heer Vel

Kloakkanlegget er omtalt i vedtektene (se nedenfor), og styret har fått noen 
henvendelser om dette. 

«7.2 Velets kloakknett består av forskjellige fellesledninger, hver av dem med ulikt antall 
husstander tilkoblet. Huseiere som er tilkoblet den enkelte fellesledning står i fellesskap ansvarlig 
for vedlikehold og reparasjon av denne.» 

Nedre Heer Vel har ingen formell rolle når det gjelder vann- og kloakkanlegg, men 
siden styret har fått noen henvendelser om eierskap, tilstand m.m, har vi spurt Haktor 
Slåke om han kan orientere oss om status og tilstand for anleggene på Heer. Dette 
fordi han har hatt og har mange oppdrag i området, og er kanskje den som kjenner 
tilstanden best. Han har svart positivt på henvendelsen vår. Han er imidlertid opptatt i 
et annet møte denne kvelden, men vi har avtalt at vi kontakter han når vårt møte 
nærmer seg slutten, og han vil da se om det er mulig å stille opp på grendehuset. 

På vegne av styret i Nedre Heer Vel 

Jan-Erik Ørnelund Nilsen 
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